Sermon Notes October 29, 2023 John 15:26-16:15 The Case is Won

In court

Evidence to convict you?

Ancient Courts

- Another Advocate to continue the case (John 14:26)
- The Father is Judge
- The Advocate's work (John 16:8)

About Sin (John 16:9)

- What is sin?
- Who is Jesus?

About Righteousness (John 16:10)

- Jesus is vindicated
- We witness to the crucifixion, resurrection, and ascension of Jesus

About Judgement (John 16:11)

- Satan is defeated
- We know the final score (John 16:33)

Therefore:

- We persevere.
- We proclaim.

A pigeon returns home

Questions:

- 1. If you were put on trial for being a Christian, would there be enough evidence to convict you?
- 2. How did you hear about Jesus? What did it mean for you to come into the light?
- 3. What is sin? What difference does it make in your life and witness to remember that sin is not just moral failure but is more fundamentally disbelief in Jesus as the Son of God?
- 4. Is there a Christian who has shown Christ to you so clearly? What was it about this person that helped you see Jesus?
- 5. We are part of how the Spirit convicts the world of sin. How will the Spirit do this in your life this week?
- 6. The resurrection and ascension of Jesus proves that the case is won. What difference does the resurrection and ascension of Jesus make in your worship, your devotion, your discipleship, your witness?
- 7. How can we confront the powers of darkness and the devil?
- 8. This week, how will you introduce Jesus to someone?

Sermon Notes October 29, 2023

約翰福音 15:26-16:15

官司贏了

在法院

證據證明你有罪?

古代的法院

- 另一個見證人繼續官司(約翰福音 14:26)
- 父神是法官
- 保惠師做的工(約翰福音 16:8)

關於罪(約翰福音 16:9)

- 甚麼是罪?
- 誰是耶穌?

關於公義 (約翰福音 16:10)

- 耶穌被證明無罪的
- 我們見證了耶穌被釘十字架、復活和升天

關於審判 (約翰福音 16:11)

- 撒旦被打敗
- 我們知道最後的成績 (約翰福音 16:33)

因此:

- 我們堅持不懈
- 我們宣告

一隻鴿子回家了

討論問題:

- 1. 如果因你是基督徒而受到審判,是否有足夠的證據證明你有罪?
- 2. 你是怎麼聽說耶穌的?進入光明對你是什麼意思?
- 3. 什麼是罪?記住罪不僅僅是道德上的失敗,而是更根本的不相信耶穌是神的兒子,這對你的生活和見證券成什麼不同?
- 4. 是否有基督徒向你清楚地展示了基督?他是如何帮助你看見耶稣的?
- 5. 我們是聖靈使世人知罪的一部分,本周聖靈將如何在你的生活中做到這一點?
- 6. 耶穌的復活和升天證明官司贏了。這復活和升天在你的敬拜、靈修、門訓和見證造成甚麼不一樣?
- 7. 我們如何面對黑暗和魔鬼的力量?
- 8. 這星期,你將如何向人介紹耶穌?